
Dona Samfällighetsförening 
716444-3157 

 

Protokoll fört vid styrelsemöte 20190901 

Plats:  Klubbhuset 

Närvarande: Gert-Ove Forsberg, Lars-Inge Carlson, Carl Dahlberg, Christer Jönsson och Mats Hagberg på telefon 

 

Dagordning 
 

Genomgång av föregående protokoll 
9 september blir mötet av angående eventuella laddstolpar.  

Det verkar vara mer el-problem i garagen. Gert-Ove kontaktar Midroc för att undersöka. 

Tyvärr inget nytt om hundlatrintunnan. 

Bebisgungan har kommit och Christer ska sätta upp den enligt email från Maj-Britt. 

Städlistan är på gång enligt Gert-Ove. 

 

Ekonomirapport 
Saldot är 252 245:- + (400 000:- på Collector bank) 

 

Uttökning av uppställningsplatser.  
Förslag från Mats Hagberg angående en lösning  
Vi kontaktar Sjösten (plats 17) angående den plats de har betalt för för 2019. 

Vi gör 3 nya platser på asfalten på prov och tar beslut om detta på årsmötet om de kan få bli 

permanenta.  

Byte av platser kan lösas på städdagen. 

 

Laddning 
Om man ska ladda en hybrid-bil i garage eller carport så måste det anmälas till styrelsen. 

Symbolisk summa i samband med detta? 

 

Inför underhållsdagen 21:e september 
SO: Elen börjar bli dålig. Behöver undersökas ytterligare. Staket vid garage börjar bli dåligt. Kan vara 

dags att byta. Fredrik kollar ytterligare. 

SV: Rensning av ogräs först och främst. 

NV: Rensning av ogräs först och främst plus spol-platserna. 

NO: Rensning av ogräs först och främst.  

Elgräsklipparen är trasig. Gert-Ove kollar upp om vi har garanti kvar. 

 

Lekplatskommittén 
Bebisgungan är på gång. 

Basketkorg på asfaltsplanen hade varit kul för intresserade barn. 

 



Städning av klubbhuset 
Gert-Ove jobbar på en ny lösning. 

 

Övriga frågor 
Snöröjningen tar Lars-Inge med den tidigare leverantören. 

 

Datum för höstens städdag 
Flyttas till den 28:e september 

 

Nästa styrelsemöte  
17/11 

 

 

Vid protokollet: ___________________  Justeras: _____________________ 

 Lars-Inge Carlsson                  Gert-Ove Forsberg 


